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Vraag 

Op 1 februari 2024 verscheen het volgende artikel op NH-nieuws: Veelbelovend: Texel 

kan stroom grotendeels uit de Waddenzee halen (klik hier voor het gehele artikel). 

Dit, n.a.v. een rapport van TNO, met als titel: ‘Het potentieel van energie uit water in 

en rondom het waddengebied’ (zie bijlage) 

 

Vragen CDA Texel; 

1. De gemeente Texel wordt ook genoemd als opdrachtgever van deze studie. Is dit 
juist?  

2. De bevindingen in het rapport zijn erg positief, maar we zien ze echter niet 
terug in de presentatie van Royal Haskoning. Zijn deze bevindingen gedeeld? (zo 
nee: waarom niet?) 

3. Is Liander ook geïnformeerd over dit onderzoek, en zo ja: wat was hun 
reactie/visie daarop? 

 

Antwoord 

 

1.  De gemeente Texel was mede-opdrachtgever, naast bijvoorbeeld Hollands Kroon 

en het Waddenfonds, en heeft hiervoor 5000 euro beschikbaar gesteld. 

 

2. De oplevering van het TNO onderzoek is gebeurd na de presentatie/oplevering van 

de Systeemstudie door RHDHV.  

Er zijn twee startups die plannen hebben voor Texel: 

• Seaqurrent gaat eerst een proef een op Ameland en daarna eventueel een 

tweede proef doen op Texel (termijn van ongeveer 10 jaar) 

• Slowmill is bezig met de laatste fase van het project om stroom te gaan 

leveren.  

 

Als je het rapport helemaal leest, zie je dat er allerlei voorbehouden worden 

gemaakt m.b.t. de positieve verwachtingen. In die zin zet de positieve publiciteit 

de lezer op het verkeerde been. Voordat dit soort experimentele technieken 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.nhnieuws.nl%2Fnieuws%2F331337%2Fveelbelovend-texel-kan-stroom-grotendeels-uit-de-waddenzee-halen&data=05%7C02%7Cgriffie%40texel.nl%7Cb95941369f374fa16fb508dc3484f840%7C0d67f5b7067c4929956c9614de5a5af7%7C0%7C0%7C638442992990437340%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=V0XSWC0MCjfX6PEJAxh4Te4NihhhiDURrt080Zjh0FY%3D&reserved=0
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marktrijp en concurrerend zijn, ben je 10-20 jaar verder. Voor de huidige 

energieproblematiek kunnen we hier dus niet op rekenen.  

 

3.  Netbeheerder Liander is geïnterviewd voor het rapport over de mogelijkheden van 
Energie uit Water (EuW) oplossingen in het Waddengebied. Zij hebben gewezen op 
de congestie problematiek die er op dit moment is op de verschillende 
Waddeneilanden. 
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